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Protokół Nr XVI/25 

z Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 11 czerwca 2025r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Bieżuniu, 

ul. Warszawska 2. 

 

Obradom przewodniczyła p. Barbara Rogowska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Bieżuniu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska o godz. 13:05 

otworzyła XVI Sesję Rady Miejskiej, wypowiadając formułę „Otwieram XVI Sesję Rady 

Miejskiej w Bieżuniu”.  

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu – w oparciu o listę obecności – 

stwierdziła, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska powitała 

zaproszonych gości, radnych, sołtysów, wszystkich uczestników sesji oraz mieszkańców, 

którzy uczestniczą w obradach dzięki możliwościom internetu. Poprosiła o  wyciszenie 

telefonów i niekorzystanie z nich podczas obrad. Zwróciła się, żeby osoby, które chcą 

zabrać głos zgłaszały się przez podniesienie ręki oraz korzystanie z mikrofonu. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

1. Pan Andrzej Sztybor – Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń, 

2. Pani Agnieszka Kosek – Zastępca Burmistrza, 

3. Pan Zygmunt Liszewski – Przewodniczący Rady Powiatu Żuromińskiego, 

4. Pan Adam Witkowski – Przewodniczący Mazowieckiej Izby Rolniczej, PZDR 

Żuromin, 

5. Pani Jolanta Pawłowska – dyrektor ZPO w Bieżuniu, 

6. Pan Adam Stolarski – dyrektor SSP w Sławęcinie, 

7. Pani Klaudia Kujawa-Tylicka – Tygodnik Ciechanowski, 

8. Pan Kacper Czerwiński – Kurier Żuromiński, 

9. Pan Paweł Aranowski – obsługa prawna, 

10. Mieszkańcy – 9, 

11. Sołtysi – 19. 

 

Ad pkt 2.  

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odczytała porządek 

obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 29 kwietnia 

2025 roku. 

4. Przyjęcie protokołu z Nadzwyczajnej XV Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 

9 maja 2025 roku. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Bieżuń w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Bieżuniu o podejmowanych 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie mandatu radnego. 

8. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przeprowadzonym posiedzeniu 

i kontrolach.  

9. Rozpatrzenie pism skierowanych do Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zamknięcie XVI Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska powiedziała, że 

w uzgodnieniu z mecenasem p. Pawłem Aranowskim 7 pkt będzie miał nowe brzmienie: 

„Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stałego miejsca zamieszkania radnego Pana 

Daniela Liszewskiego na terenie Miasta i Gminy Bieżuń”. Zapytała, czy ktoś jeszcze 

jakieś zmiany chciałby wnieść. Przypomniała, że zmiany mogą być tylko wnoszone przez 

radnych. 

Nikt nie zgłosił zmian. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad zmianą nazwy punktu 7 na: „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

stałego miejsca zamieszkania radnego Pana Daniela Liszewskiego na terenie Miasta 

i Gminy Bieżuń”. 

głosowanie Głosowanie nad zmianą nazwy punktu 7 na: "Podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia stałego miejsca zamieszkania 

radnego Pana Daniela Liszewskiego na terenie Miasta i 

Gminy Bieżuń". 

jednostka Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 czerwca 2025 r.   

typ głosowanie jawne 

imienne 

większość bezwzględna większość 

ustawowego składu Rady 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 

4 Dymek Iwona ZA 

5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel ZA 

12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęto zmianę nazwy punktu 7 na: „Podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia stałego miejsca zamieszkania radnego Pana Daniela 

Liszewskiego na terenie Miasta i Gminy Bieżuń” , „za” głosowało 15 radnych. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przedstawiła porządek 

obrad po zmianach: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 29 kwietnia 

2025 roku. 

4. Przyjęcie protokołu z Nadzwyczajnej XV Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 

9 maja 2025 roku. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Bieżuń w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Bieżuniu o podejmowanych 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stałego miejsca zamieszkania radnego Pana 

Daniela Liszewskiego na terenie Miasta i Gminy Bieżuń. 

8. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przeprowadzonym posiedzeniu 

i kontrolach.  

9. Rozpatrzenie pism skierowanych do Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zamknięcie XVI Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad przyjęciem porządku po zmianach. 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad. 

jednostka Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 czerwca 2025 r.   

typ głosowanie jawne 

imienne 

większość bezwzględna większość 

ustawowego składu Rady 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

15 100 % 
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WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 

4 Dymek Iwona ZA 

5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel ZA 

12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęto porządek obrad z wprowadzoną zmianą, 

„za” głosowało 15 radnych. 

Ad pkt 3.  

Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 29 kwietnia 2025 roku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy ktoś 

chciałby zabrać głos.  

Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad przyjęciem protokołu z XIV Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 

29 kwietnia 2025 roku. 
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głosowanie Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu 

z dnia 29 kwietnia 2025 roku. 

jednostka Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 czerwca 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 

4 Dymek Iwona ZA 

5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel ZA 
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12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęto protokół z XIV Sesji Rady Miejskiej 

w Bieżuniu z dnia 29 kwietnia 2025 roku, „za” głosowało 15 radnych. 

 

Ad pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z Nadzwyczajnej XV Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 9 maja 

2025 roku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy są 

pytania.  

Nie było pytań. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad przyjęciem protokołu z Nadzwyczajnej XV Sesji Rady Miejskiej 

w Bieżuniu z dnia 9 maja 2025 roku. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z Nadzwyczajnej XV Sesji Rady 

Miejskiej w Bieżuniu z dnia 9 maja 2025 roku. 

jednostka Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 czerwca 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 

4 Dymek Iwona ZA 

5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel ZA 

12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęto protokół z Nadzwyczajnej XV Sesji Rady 

Miejskiej w Bieżuniu z dnia 9 maja 2025 roku, „za” głosowało 15 radnych. 

Ad pkt 5.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Bieżuń w okresie 

międzysesyjnym. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor przedstawił sprawozdanie 

z działalności w okresie międzysesyjnym: 

I. Stanowiska ds. zag. przestrzennego i inwestycji, drogownictwa i ochrony zabytków 

oraz zamówień publicznych, funduszy pomocowych i rozwoju: 

1) Wydano 9 zaświadczeń dotyczących miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz 2 wypisy i wyrysy z planu, odpowiedziano na 2 wnioski o informację 

publiczną. 

2) W dalszym ciągu trwają prace nad rozbudową budynku M-GOK. Wykonano prace 

murowe, przygotowano szalunek pod strop na kolejną kondygnacją. Odbyła się narada 

techniczna, na której prześledzono harmonogram, czy inwestycja nie jest zagrożona do 
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wykonania w terminie. W tym roku mają zakończyć się prace zewnętrzne, a następnie 

zimą prace wykończeniowe w budynku.  

3) Trwają prace związane z przebudową drogi gminnej Dębsk – Karniszyn 

w m. Sadłowo-Parcele. Termin zakończenia – 30.06.2025r. W następnym tygodniu 

będzie wylana pierwsza warstwa masy asfaltowej. 

4) W dalszym ciągu są prace nad planem dla Pałacu Andrzeja Zamoyskiego. Były 

prowadzone uzgodnienia z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska ze względu 

na drzewostan oraz znajdujące się tam zwierzęta, głównie ptactwo. Chodzi 

o zmniejszenie odległości do 50m, żeby ta inwestycja mogła być prowadzona przez 

Samorząd Województwa Mazowieckiego. Myśli, że niebawem plan będzie zmieniony, 

przyjęty i ta inwestycja też będzie zgodnie z harmonogramem realizowana. 

5) W związku z opracowywaniem planu ogólnego Gminy Bieżuń wpłynęły do dnia sesji 

104 wnioski przekazane do urbanisty celem ich weryfikacji.  Nakreślił sprawę przyjęcia 

planu ogólnego, wpływających wniosków oraz wskaźników określających natężenie 

budownictwa mieszkaniowego.  

6) 10 czerwca 2025r. wpłynął wniosek dotyczący Zintegrowanego Planu Inwestycyjnego 

dla miejscowości Sławęcin dotyczący budowy biometanowni.  Został on przesłany do 

urbanisty i zostanie przekazany do rady. 

7) W dalszym ciągu gmina czeka na decyzję p. Marszałka w sprawie złożonego wniosku 

o dofinansowanie inwestycji pn. „Rozbudowa, nadbudowa i przebudowa budynku 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Bieżuniu”. Złożono go w ubiegłym roku 

w sierpniu. Pan Marszałek z tego programu żadnemu samorządowi nie przekazał 

środków, ponieważ wniosków jest dużo, a środków niewystarczająco. Ma nadzieję, że 

przynajmniej na jedną inwestycję, o którą prosi, dostanie pewną część środków. 

8) 30 maja 2025r. podpisano umowę na dofinansowanie w kwocie 500.000,00 zł 

stanowiącej max 70% kosztu zakupu autobusu szkolnego z budżetu Województwa 

Mazowieckiego w ramach Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia „Autobusy dla 

mazowieckich szkół”. 

9) 30 kwietnia 2025r. podpisano umowę na dofinansowanie w kwocie 160.000,00 zł 

stanowiącej 80% całkowitego kosztu zadania na „Modernizację lokalnego centrum 

integracji w Stanisławowie”. Ta inwestycja jest już po przetargu i będzie realizowana.  

10) 12 maja 2025r. podpisano umowę na dofinansowanie w kwocie 30.000,00 zł 

stanowiącej max 50% całkowitego kosztu zadania pn. „Modernizacja świetlicy wiejskiej 

w Sadłowie”. Jest na etapie ogłaszania i wyłaniania wykonawcy. 

11) W maju podpisano umowę na dofinansowanie w kwocie 15.000,00 zł stanowiącej 

max 50% całkowitego kosztu zadania pn. „Budowa placu zabaw wraz z siłownią 

zewnętrzną w Karniszynie”. Mieszkańcy Karniszyna przeznaczyli na to zadanie środki 

z funduszu sołeckiego i druga część jest z MIAS-ów. 

12) 5 maja 2025r. gmina otrzymała informację o pozytywnym rozparzeniu wniosku 

złożonego do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie o dofinansowanie w formie dotacji zadania na „Usuwanie 

i unieszkodliwianie azbestu z terenu Gminy Bieżuń – etap XV”. Wszystkiego nie uda się 

odebrać w tym roku.   
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13) Ogłoszono postępowanie na „Budowę przystanku komunikacyjnego wraz 

z infrastrukturą w Bieżuniu oraz przebudowę drogi gminnej tj. ul. Płocka w Bieżuniu” 

z terminem składania ofert do 16 czerwca. Inwestycja ze środków z Urzędu 

Marszałkowskiego, gdzie umowa została podpisana w ubiegłym roku, ale nie było 

środków, żeby ją do końca roku wykonać, więc wystąpiono o przedłużenie terminu i do 

końca tego roku to zadanie trzeba wykonać. Będzie jedna wiata przystankowa.  

14) W trakcie jest nawożenie i naprawa dróg. Ma przegląd i stara się codziennie jeździć 

do miejscowości zobaczyć jak ta realizacja przebiega. W Kobylej Łące fatalnie to zostało 

zrobione. Do wykonawcy będzie wskazywał, że nie zostało to wykonane zgodnie 

z umową. 

15) 27 lutego podpisana została umowa na wykonanie dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej rozbudowy bazy sportowej przy ZPO w Bieżuniu. Dokumentacja jest 

w trakcie opracowania operatu wodnoprawnego.   

16) 28 lutego złożono wniosek o przyznanie pomocy finansowej w ramach programu 

„Mazowsze dla sportu” edycja 2025. Ten program nie został jeszcze rozstrzygnięty. 

17) 28 marca złożono wniosek o pożyczkę do BGK na kwotę 2.347.173 zł. Wniosek 

w trakcie uzupełnień i weryfikacji. Zadania, które są realizowane z korzyścią dla 

środowiska oraz zadania zrealizowane po lutym 2021r. można rozliczyć w ramach tej 

pożyczki. Wniosek nie może być niższy niż 2 mln zł.  

18) Wydano 3 zezwolenia na umieszczenie urządzeń obcych w pasach drogowych dróg 

stanowiących własność gminy: przyłącze wodociągowe oraz inwestycje 

z rozmieszczeniem światłowodów do różnych miejscowości.   

19) Zgłoszono do Starostwa Powiatowego w Żurominie montaż 2 lamp solarnych: jedna 

na ul. Prostej, a druga w m. Wieluń-Zalesie. 

20) Przekazano do Starostwa Powiatowego w Żurominie protokoły z wykonanych przez 

gminę nasadzeń drzew wynikających z decyzji Starosty Żuromińskiego zezwalających 

gminie na usunięcie drzew rosnących w drogach gminnych. 

II. Stanowisko ds. ochrony środowiska: 

1) Udzielono zezwolenia Zarządowi Powiatu Żuromińskiego na usunięcie drzew 

rosnących w pasie drogi powiatowej na odcinku: Bieżuń – Drzazga, Wilewo – Zgliczyn, 

Bieżuń – Drzazga w m. Myślin. W decyzjach zobowiązano Zarząd do nasadzeń 

zastępczych w tożsamej ilości wyciętych drzew. 

2) Wpłynął wniosek MZDW w Warszawie o wydanie zezwolenia na wycięcie drzew 

znajdujących się w pasie drogi wojewódzkiej nr 561 – 2 klony pospolite w m. Dąbrówki 

i 1 klon pospolity w m. Stanisławowo. 

3) Wydano decyzję administracyjną dla firmy zmieniającą zezwolenie w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych z terenu gm. 

Bieżuń – zmiana dot. wpisania kolejnego pojazdu asenizacyjnego do świadczenia usług 

na terenie gm. Bieżuń. 

4) Zakończono postępowania administracyjne w sprawie wydania decyzji 

o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn. „Zmiana sposobu 

ogrzewania budynków inwentarskich na działce o nr ew. 31 w m. Strzeszewo” oraz dla 

przedsięwzięcia pn. „Wykonanie zespołu urządzeń umożliwiających pobór wód 

podziemnych, tj. na wykonanie otworu rozpoznawczo-eksploatacyjnego ujmującego 
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wody z utworów czwartorzędowych” zlokalizowanych na działce o nr ew. 31 

w m. Strzeszewo. 

5) Wójt Gminy Zawidz poinformował o wydaniu decyzji odmawiającej określenia 

środowiskowych uwarunkowań zgody na realizację przedsięwzięcia polegającego na 

budowie 3 chlewni do chowu świń o liczbie stanowisk 1950 szt. każda wraz z niezbędną 

infrastrukturą towarzyszącą na terenie jego gminy, w m. Jaworowo Lipa. 

6) W Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu opublikowano „Analizę stanu gospodarki 

odpadami komunalnymi na terenie Gminy Bieżuń za rok 2024”.  

III. Gospodarka nieruchomościami: 

1) W dniu 20 maja podano do publicznej wiadomości na 21 dni wykaz nieruchomości 

przeznaczonej do sprzedaży (dot. działki w m. Karniszyn). 

2) W dniu 20 maja podano do publicznej wiadomości ogłoszenie o pierwszym 

nieograniczonym przetargu ustnym na sprzedaż działki stanowiącej własność gminy 

oznaczonej w ewidencji gruntów, jako działka nr ew. 99 położonej w miejscowości 

Kobyla Łąka. Ogłoszenie znajduje się na tablicy w urzędzie, na tablicy w m. Kobyla Łąka 

oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu. 

3) Zostały wydane 2 decyzje administracyjne zatwierdzające projekty podziału działek 

w m. Władysławowo i w Bieżuniu. 

4) Złożono wnioski do Wojewody w sprawie wydania decyzji stwierdzających nabycie 

z mocy prawa przez Gminę Bieżuń własności nieruchomości obręb: Gołuszyn oraz 

Wilewo. 

5) Pismem z dnia 05.05.2025r. udzielono odpowiedzi mieszkańcowi na pismo złożone 

w urzędzie z dnia 22.04.2025r. dotyczące unieważnienia rozgraniczenia z 1986 roku. 

Samorząd nie jest stroną, ani burmistrz, ani rada granic, których rozgraniczenia odbywały 

się w latach osiemdziesiątych.  

6) Przeprowadzono zapytanie ofertowe w zakresie wznowienia granic działki o nr ew. 

135 w m. Pozga – droga. Odbywa się to z funduszu sołeckiego. Wybrano geodetę 

i wyznaczono termin realizacji – 60 dni. 

IV. Na początku maja odbywały się konsultacje społeczne odnośnie planów ogólnych. 

Przedstawił sprawę zmiany przeznaczenia działek. 

V. W połowie maja odbywały się szkolenia włodarzy z terenu byłego województwa 

ciechanowskiego dotyczące planów obrony cywilnej oraz ochrony ludności w przypadku 

zagrożeń. Nakreślały one warunki, jakie muszą samorządy mieć opracowane i być 

przygotowanym na wypadek zagrożeń wynikających nie tylko z samego konfliktu. 

Zapewniono, że w czerwcu gminy otrzymają na to środki. Opracowywany jest plan 

ochrony ludności. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński zapytał, co będzie z zapchanym kolektorem 

burzowym na ul. Zacisze, kiedy jest szansa to udrożnić. 

 

O godz. 13:43 obrady opuścił radny p. Mariusz Czarnomski, o godz. 13:48 powrócił. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że jest to na drodze 

powiatowej – ul. Zamkowa. Zostało zgłoszone do powiatu udrożnienie odpływu.  

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński zapytał, czy są terminy realizacji. 
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Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że nie ma żadnych 

informacji. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński poprosił o interwencję w tej sprawie. Odnosząc 

się do spraw związanych z inwestycjami, które p. burmistrz wymieniał powiedział, że są 

one w większości rozpoczęte w formie uzyskania środków zewnętrznych w poprzednim 

zarządzie. Dodał, że wielokrotnie mieszkańcom tłumaczą, że składali wnioski z okręgu 

wyborczego, w którym mają mandat o inwestycje na nim. Okazuje się, że nie można ich 

zrealizować gdyż nie posiadamy środków. Przedstawił, z jakich środków w tej chwili są 

realizowane inwestycje. Nadmienił, że w ramach jakiejś umowy będą realizowane 

inwestycje sportowe. Dopytał, czy tak rzeczywiście jest. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że bardzo dużo osób 

zgłasza się z różnymi pomysłami wpisującymi się w inicjatywy dla mieszkańców 

np. baza sportowa, na którą samorząd złotówki nie poniósł. Mieszkańcy wykładają 

pieniądze na opracowanie projektu. Są też mniejsze działania, gdzie mieszkańcy 

wykładają środki, a gmina dokłada pracę. To jest dla wszystkich mieszkańców, nie jakiś 

partykularny interes. Przykładem też jest Łowisko Borek, gdzie jest zaangażowanych 

wiele grup mieszkańców, którzy dokładają się, żeby poprawić estetykę tego miejsca. 

Również wyłożą środki. Odnośnie inwestycji, które są obecnie realizowane powiedział, 

że są to środki pozyskane z Polskiego Ładu w 2023r. Na M-GOK otrzymano 

7.200.000,00 zł, na drogę w Sadłowie 1.900.000,00 zł. Po przetargach, które odbyły się 

w ubiegłym roku prawie 10 mln zł wykonanie budynku M-GOK – brakuje prawie 

3 mln zł, natomiast inwestycja w Sadłowie będzie kosztowała prawie 3 mln zł – brakuje 

milion. Są to umowy podpisane, które są w trakcie realizacji i pierwsze to jest 

zabezpieczenie środków na nie. Realizowane są też mniejsze zadania ze środków Urzędu 

Marszałkowskiego w tym roku, gdyż w tamtym nie byliśmy w stanie zabezpieczyć 

środków. Inwestycja wodno-kanalizacyjna w tamtym roku została częściowo 

zrealizowana pomiędzy ul. Prostą, a Wąską. Pozostało 276 tys. zł i postanowiono te 

środki wykorzystać, tam gdzie tej infrastruktury nie ma – kanalizacja na nowym Osiedlu, 

żeby ich nie oddawać.  Robione są praktyczne działania, żeby jak najmniej utracić i jak 

najniższym kosztem zrobić to, co jest robione. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński odniósł się do planów ogólnych mówiąc, że 

p. burmistrz powiedział, że wyczerpaliśmy limit możliwości uwzględniania w planach 

ogólnych budownictwa mieszkaniowego. Nie godzi się to z jego logiką. Nie wydaje mu 

się, że będziemy robili dobrze przystępując do uchwalenia planów ogólnych, jeżeli będzie 

takie ograniczenie. Spowodują tym ograniczeniem to, że mieszkańcy na swoich działkach 

nie będą mogli postawić domów. Zwrócił się, do p. burmistrza, że jeżeli będzie taka 

możliwość i nie będzie to złamanie prawa, żeby pozwolić mieszkańcom budować domy 

tam, gdzie mają swoje działki. Uważa, że każdy mieszkaniec się z tym zgodzi. Trzeba 

wszystko zrobić, żeby nie blokować budownictwa mieszkaniowego. W jego ocenie jest 

to jakieś zagrożenie dla mieszkańców. Dodał, że wnioskował na poprzedniej sesji o to, 

żeby radni mieli dostęp do projektu planu ogólnego, jako materiał do pracy.  

Radny p. Daniel Liszewski odnosząc się do sprawy autobusu zapytał, czy jest szansa, 

żeby został on zakupiony we wrześniu, żeby dzieci mogły nim jeździć. 
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Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że na wrzesień nie 

ma takiej szansy. Dodał, że trzeba zabezpieczyć środki, a takich na tą chwilę nie ma. 

W zgłoszonym harmonogramie do Urzędu Marszałkowskiego jest do końca roku. 

W czerwcu będzie ogłoszony przetarg na dowóz uczniów. Zgodnie z prośbą będą cztery 

autobusy.  

Radny p. Daniel Liszewski zapytał, czy istnieje ryzyko, że ten autobus może nie zostać 

kupiony. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że tak, bo gmina nie 

jest w stanie wygenerować 5 mln zł, których brakuje. Jest duże ryzyko, bo tego zadania 

nie można przenieść tak jak środków z ul. Płockiej. Jest ono jednoroczne, czyli powinno 

być zrealizowane do końca roku.  

Przewodniczący Rady Powiatu Żuromińskiego p. Zygmunt Liszewski powiedział, że 

w ostatnim czasie był ogłoszony przetarg na rondo Mława – Sadłowo – Sławęcin. 

Wygrała firma, która będzie robiła projekt za 130 tys. zł. Starostwo czeka na środki od 

p. Marszałka, które jeszcze nie są podzielone. Wniosek złożony na drogi: do Kobylej 

Łąki, Wilewa, od ronda do Trzask i do Sławęcina, łącznie ze Sławęcinem. Jeżeli 

p. Marszałek się przychyli i te pieniądze przyjdą – 4 mln zł, to powiat wtedy dokłada 

2 mln zł. Większa część tych pieniędzy trafi na gminę Bieżuń. Odnośnie przepustu na 

ul. Zamkowej też spróbuje zadzwonić do powiatu i swoimi kanałami pomóc, żeby jak 

najszybciej to zrobić.  

Ad pkt 6.  

Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Bieżuniu o podejmowanych działaniach 

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przedstawiła 

informacje o podejmowanych działaniach: 

1) Wystąpiła do RIO o zaopiniowanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Bieżuniu. 

2) Uczestniczyła w posiedzeniach: Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; Komisji 

Rewizyjnej i Społecznej Rady ZOZ-u. 

3) Odbyła konsultacje z mecenasem p. Pawłem Aranowskim.  

4) Udzielała odpowiedzi na pisma p. Daniela Liszewskiego. 

5) Pełniła dyżury przewodniczącej w każdą środę od godz. 10:00 do 12:00. 

Adwokat p. Paweł Aranowski powiedział, że główny problem, którym dziś mają się 

Państwo zajmować dotyczy ustalenia, czy p. Daniel Liszewski zamieszkuje na terenie 

gminy Bieżuń. W tym aspekcie działa z p. przewodniczącą, ażeby te kroki były podjęte 

i wyjaśnione.  Jak to było podnoszone bodajże na poprzedniej sesji i Komisjach mamy 

sytuację taką, iż mieszkańcy gminy Bieżuń zawiadomili o tym, że jest nieprawidłowość, 

że p. Daniel Liszewski nie zamieszkuje na terenie gminy, a co za tym idzie nie może 

wówczas sprawować mandatu radnego. Mandat radnego wygasa, jeżeli na terenie gminy, 

na której tym radnym jest, nie ma miejsca zamieszkania. W jego ocenie, 

p. przewodnicząca otrzymując takie pismo była zobowiązana do tego, ażeby podjąć kroki 

zmierzające do wyjaśnienia sytuacji. Źle się stało, że kroki wyjaśniające potraktowane 

zostały, jako atak na p. radnego. W spotkaniach z p. przewodniczącą nigdy nie odniósł 
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nastawienia p. przewodniczącej. On wskazał podjęcie swojego rodzaju dochodzenia, 

ażeby wyjaśnić sytuację bez zaangażowania ani na korzyść p. Daniela, ani na niekorzyść. 

Pomijając kwestię związaną z tym, czy p. Daniel Liszewski sprawuje mandat w sposób 

prawidłowy, czy jest aktywnym radnym, czy pomaga mieszkańcom, czy wspiera. Nie 

słyszał, żeby ktokolwiek kwestionował zasługi p. Daniela. Wojewoda prosił, żeby ustalić, 

czy p. Daniel Liszewski zamieszkuje na terenie gminy, czy nie. Z tego, co dzisiaj na 

Komisjach było podnoszone nie ma żadnych dowodów, które by świadczyły o tym, że 

p. Daniel Liszewski nie zamieszkuje. W związku z powyższym projekt uchwały, który 

był przygotowany w międzyczasie brzmi, że rada gminy nie znajduje żadnych podstaw 

do stwierdzenia, że p. Daniel Liszewski nie zamieszkuje na terenie gminy Bieżuń. Myśli, 

że jeżeli uchwała będzie w tym kształcie podjęta zamknie cały problem. Żadnymi 

dowodami Komisja nie dysponuje i przewodniczący p. Ryszard Gadomski przedstawiał 

to na wspólnych Komisjach, że jakoby p. Daniel Liszewski miał nie zamieszkiwać na 

terenie miasta. Dodał, że to on doradzał p. przewodniczącej, że nie można pisma, które 

zostało do niej skierowane, do Komisarza Wyborczego i nie wie, czy nie do Wojewody 

„zamieść pod dywan”. Są to rzeczy niedopuszczalne. Jest to pismo, które zostało nadane, 

złożone. Myśli, że zareagowanie było odpowiednie w aspekcie takim, że nikomu 

krzywdy nie robią, nie było to ich intencją, a zbadanie sprawy było obowiązkiem. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska powiedziała, że 

najbardziej ucierpiała w tej sprawie. Zwróciła się do radnego p. Daniela Liszewskiego 

słowami: 

„Panie Danielu Liszewski, stwierdzam, że jest pan bardzo przebiegłym człowiekiem. 

Uruchomił pan nagonkę medialną na mnie i pozostałych radnych dokonując manipulacji, 

kierując uwagę, zaangażowanie emocjonalne społeczeństwa na fakt prześladowania pana, 

a odwrócenia uwagi od istoty sprawy, czyli faktu zamieszkiwania na terenie gminy 

Bieżuń. Zaczyna pan od zdjęcia z krzyżem – podziwiam pana odwagę, ale to bardzo 

uwiarygadnia pana apel do społeczeństwa. Panie Liszewski, kto chce pana pozbawić 

obywatelstwa Bieżunia? Radni? Czy autorzy pisma, czyli podpisani: „Mieszkańcy 

Bieżunia”? Panie Liszewski radni podziwiają pana pracę na rzecz społeczeństwa, tylko 

często zastanawiają się, jak pan radzi sobie z czasem, aby spełnić obowiązki: nauczyciela 

WF w szkole podstawowej w Zawidzu, nauczyciela WF w szkole podstawowej 

w Bieżuniu, kierownika hali sportowej w Bieżuniu, pracę w Banku Żywności, liczne 

akcje charytatywne, wolontariat i oczywiście jest Pan „uczciwym radnym” – jak pisze 

pan w apelu skierowanym do społeczeństwa. Szanowny Panie, kiedy otrzymałam pismo 

od „Mieszkańców Bieżunia” udałam się z nim do p. mecenasa, aby ten udzielił mi porady 

prawnej w tej sprawie. Następnie na najbliższym posiedzeniu wspólnym Komisji 

zapoznałam z treścią pisma wszystkich radnych, a potem przesłałam to pismo na progreso 

wszystkim radnym, a więc także do pana. Kolejny etap polegał na podjęciu czynności, 

które miały posłużyć do wyjaśnienia sprawy w celu zapewnienia warunków niezbędnych 

do wykonywania przez radnego mandatu w sposób prawidłowy. Proces ten trwa do chwili 

obecnej. Pismo nie miało być ujawnione, ale to pana tata występując na sesji w pana 

obronie w sposób nadto emocjonalny nagłośnił sprawę mówiąc, jaką to krzywdę chcemy 

panu wyrządzić. Nie trzeba było długo czekać na odzew. Pojawiły się lawinowo 

w mediach społecznościowych krytyczne wypowiedzi pana zwolenników na temat mój 
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oraz pozostałych radnych. Jakim prawem pan depcze moją godność? Ja proszę pana 

pracuję w samorządzie 20 lat. Nigdy nie dopuściłam się żadnej niegodziwości: nie 

pisałam anonimów, ani skarg. Wszystkie kwestie, z którymi się nie zgadzałam 

załatwiałam publicznie. Jestem nauczycielem z 46 letnim stażem pracy przy tzw. tablicy. 

Tu siedzą wśród radnych, wśród sołtysów moi uczniowie. Siedzą rodzice dzieci, których 

uczyłam. Wypuściłam całe szeregi młodzieży z mocno ukształtowanymi postawami 

moralnymi i patriotycznymi. Dlaczego pan zarzuca mi jakieś knowania, celowe nieczyste 

działania wobec pana? Jako Przewodnicząca Rady mająca w obowiązku dbać 

o prawidłowe warunki pracy radnych nie zgadzam się z negatywnymi opiniami 

zamieszczonymi w mediach społecznościowych na ich temat. Proszę Państwa to nie jest 

tak, że wszyscy pracują źle – jak czytamy, że mają jakieś wady, ale jest dobrze, bo wśród 

nas jest ten „jeden uczciwy” – oczywiście p. Liszewski. Dlaczego doprowadził pan do 

sytuacji, w której podważa pan zaufanie, którym obdarzyli wyborcy swoich radnych. 

Z całą stanowczością podkreślam, że nie my – radni jesteśmy autorami tego pisma, nie 

chcemy też pana pozbawiać obywatelstwa Bieżunia, nie chcemy umniejszać zasługom na 

rzecz społeczeństwa. Kończąc moją osobistą wypowiedź, życzę panu, aby w spełnianiu 

wielorakich obowiązków nadal towarzyszył panu krzyż i motto, które pan umieścił 

w mediach – „warto być uczciwym”.” 

Radny p. Daniel Liszewski odpowiedział, że widzi, że p. przewodnicząca ogląda jego 

zdjęcia, a szkoda, że nie czyta jego wpisów, bo w żadnym z nich nikogo nie atakuje, ani 

osobiście, ani personalnie. Tego, co robi p. przewodnicząca cały czas z nim, w ostatnich 

dwóch miesiącach, to nie będzie komentował. Dzisiaj każdy słyszał. Ostatnia sesja 

i przedostatnia sesja można sobie posłuchać. Każdy może dojść do swoich wniosków, do 

swoich komentarzy. On nikomu takich komentarzy nie podsuwa. Ma prawo do tego, żeby 

informować, tak jak pani powiedziała, swoich wyborców, czy zwolenników do tego, co 

się dzieje, bo nie każdy wie, że sesję można obejrzeć, że można przyjść na sesję i wziąć 

w niej udział, że drzwi nie są zamknięte. Przykro mu jest, że cały czas p. przewodnicząca 

atakuje go personalnie, bo nic jej tak naprawdę nie zrobił. Nie wie skąd te zarzuty. 

Odnosząc się do sprawy pisma powiedział, że też dostał pismo od p. Wojewody 

Mazowieckiego. Jest to p. przewodniczącej opinia, że jest to nie anonim, tylko pismo. 

Odczytał początek pisma, które otrzymał – „Szanowny Panie, nawiązując do pana pisma 

z dnia 14 maja 2025r. informuję, iż do Wojewody Mazowieckiego, jako organu nadzoru 

nad jednostkami samorządu terytorialnego wpłynęło anonimowe pismo z dn. 1 kwietnia 

2025r. przekazane przez Krajowe Biuro Wyborcze Delegatura w Ciechanowie 

skierowane do Przewodniczącej Rady Miejskiej w Bieżuniu w sprawie pełnionego przez 

pana mandatu radnego Rady Miejskiej w Bieżuniu”. Jeżeli chodzi o same informacje, to 

jest cały czas zdziwiony, bo jak p. przewodnicząca powiedziała 22 podczas wspólnych 

Komisji pani odczytała te pismo, trafiło ono do niego na progreso tak, jak do wszystkich 

radnych tylko, że tego samego dnia pani już wysyłała pisma z  różnego rodzaju 

zapytaniem, bez podstawy prawnej, których nie chce mu udostępnić. Życzył 

p. przewodniczącej przede wszystkim zdrowia, bo jest najważniejsze. Dodał, że nie czuje 

do niej żadnych uczuć. Nie zgadza się z tym jak p. przewodnicząca go odbiera. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odpowiedziała, że 

pisma dla radnego leżą do dziś w biurze rady. Przygotowane w terminie, w którym pan 
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prosił. Cała dokumentacja jest do wglądu dla wszystkich radnych, łącznie z kopertą 

skierowaną do niej z dopiskiem „do rąk własnych”. Odnosząc się do anonimu powołała 

się na opinię p. mecenasa, który pisze, że nie jest ono anonimowe. Pismo anonimowe 

w znaczeniu prawnym oznacza pismo niepodpisane, czyli uniemożliwiające 

w jakikolwiek sposób ustalenie autora. Pismo, które wpłynęło do przewodniczącej 

zostało podpisane przez mieszkańców. Takie pismo w żadnej mierze nie jest anonimowe 

i nie może być tak traktowane, gdyż, choć brak jest konkretnych imion i nazwisk, to takie 

pismo jest podpisane przez grupę, co oznacza, że zawiera pewne dane o autorze, czy 

autorach. Pismo podpisane jest przez mieszkańców w sposób zbiorowy, co oznacza, że 

nie jest ono anonimowe, gdyż identyfikuje grupę autora. Nadmieniła, że ma pismo, które 

było anonimem i było rozpatrywane przez radnych, kiedy przewodniczącym był 

p. Zygmunt Liszewski, pismo z 2018r. 

Adwokat p. Paweł Aranowski powiedział, że teraz problemem nie jest anonim, czy nie 

anonim. Problemem jest to, że przewodnicząca rady uzyskuje jakieś informacje – czy 

przeczytałaby je w gazecie, obejrzała program w telewizji, otrzymała anonim, czy by 

przyszli do niej mieszkańcy i otrzymała informacje, które wpływają na ważność, na 

posiadanie mandatu radnego. Nie ważny jest sposób uzyskania informacji, czy też 

podejrzeń o nieprawidłowościach. Pani przewodnicząca zgodnie ze statutem gminy 

musiała się tym zająć. Nie jest to tak, że ten anonim, czy też pismo, które nie jest 

anonimem ma jakiekolwiek znaczenie jego nazwa, czy autor. Jest informacja, którą 

p. przewodnicząca uzyskała i dlatego podjęła wyjaśnienia, które zostały spuentowane na 

Komisji przez p. Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zygmunt Liszewski powiedział, że on wie, kto napisał 

to pismo, ale to jest tylko jego sprawa. Przypomniał telefon p. przewodniczącej do niego. 

Powtórzył jej słowa: „Zygmunt ucisz tego Daniela, bo rozwala nam Komisje i sesje, bo 

jak nie to ja, jako mieszkaniec Bieżunia napiszę na niego pismo i nie będzie radnym”. 

Dodał, że szkoda, że nie nagrał tego, bo by puścił, jaka to jest wiarygodność. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odpowiedziała, że 

błędnie została przytoczona ta rozmowa. Dodała, że te słowa skierowała najpierw na 

Komisji Rewizyjnej do syna, ale nie mówiła, że napisze tylko, że pojedzie do 

p. Wojewody, jako nieprzewodnicząca, ale zwykły obywatel Bieżunia. Zapytała, a jak 

pan odpowiedział. 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zygmunt Liszewski odpowiedział, że powiedział, że 

on ma swoje lata, jak ma go uciszyć, zabić go. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska dopytała, a jeszcze 

wcześniej – „nie róbcie już mu tego, tyle on robi dla tego Bieżunia, co drugi dzień tam 

przyjeżdża”.  

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zygmunt Liszewski odpowiedział, że on tego nie 

powiedział. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zwróciła się, żeby nie 

wyciągać spraw. Dodała, że ona na pewno nie napisała. Ma odwagę, żeby mówić 

publicznie i występować przeciwko temu, co się źle dzieje. Nie zrobiła tego. Nie 

powiedziała, że napisze, tylko, że pojedzie. 
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Ad pkt 7.  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stałego miejsca zamieszkania radnego Pana 

Daniela Liszewskiego na terenie Miasta i Gminy Bieżuń. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przytoczyła przepisy 

prawne do uchwały. 

 

O godz. 14:20 obrady opuścił radny p. Marek Żurawski, o godz. 14:25 powrócił. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Ryszard Gadomski odczytał pismo w tej sprawie 

od p. Wojewody. Powiedział, że Komisja Rewizyjna otrzymała pismo od 

p. przewodniczącej – przekazanie pism: od p. burmistrza, od p. dyrektor ZPO. Dodał, że 

poproszono p. Daniela Liszewskiego, żeby przedstawił dokumentację potwierdzającą 

jego zamieszkiwanie w Bieżuniu. Wymienił dokumenty, jakie wpłynęły od p. Daniela 

Liszewskiego:  

- oświadczenia mieszkańców Bieżunia, ul. Różanej – odczytał treść jednego 

oświadczenia; dodał, że jest 18 podpisów;  

- zaświadczenia OSP w Bieżuniu, zaświadczenia o szkoleniach – w komorze dymnej, 

z zakresu współdziałania z Lotniczym Pogotowiem Ratunkowym, szkolenie podstawowe 

strażaka ratownika Ochotniczych Straży Pożarnych; szkolenie okresowe w dziedzinie 

bezpieczeństwa i higieny służby; 

- zaświadczenie z UKS Stoper Bieżuń;  

- zaświadczenie z MKS Wkra Bieżuń; 

- zaświadczenie z Banku Żywności w Płocku; 

- zaświadczenie o zatrudnieniu z ZPO w Bieżuniu; 

- zaświadczenie o zameldowaniu; 

- informacja o danych przetwarzanych w centralnym rejestrze wyborców. 

Poinformował, że P. Daniel Liszewski z części posiedzenia został wyłączony przez niego 

z uwagi na to, że sprawa dotyczyła jego osoby. W Komisji uczestniczyła 

p. przewodnicząca i częściowo Zastępca Kierownika USC. Nie otrzymano w tym czasie 

dokumentów z USC, o które proszono – weryfikację oświadczeń, które dostarczył 

p. Daniel Liszewski. Pani Nina Pachniewska wyjaśniła Komisji, że z uwagi na to, że jest 

okres przedwyborczy i ma bardzo dużo pracy w USC nie była w stanie, żeby dostarczyć 

te dokumenty. Została ona zobligowana, że do 10 czerwca te dokumenty zostaną 

dostarczone. Nie zostały one dostarczone. 9 czerwca do Komisji zostały dostarczone 

dokumenty z Zakładu Komunalnego, gdzie są wyszczególnione osoby zamieszkujące 

w danym miejscu – deklaracje: z roku 2020 – są ujęte dwie osoby, w roku 2023 – są ujęte 

cztery osoby, w roku 2025 – jest ujętych 5 osób, z 14.03.2025r. – ujętych 6 osób, 

z 10.04.2025r. – ujęte trzy osoby. Nadmienił, że Komisja Rewizyjna nie zrobiła 

podsumowania posiedzenia z uwagi na to, że brakowało dokumentów. Wpłynęły one 

dosyć późno i nie można było zwołać kolejnej Komisji, żeby to rozpatrywać.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zrelacjonował przebieg Komisji. 

Powiedział, że p. Daniel Liszewski został zaproszony na Komisję Rewizyjną. Na 

początku przekazał p. Danielowi Liszewskiemu pismo od p. mecenasa – oświadczenie, 



18 
 

że został pouczony o obowiązku składania zeznań i udzielania informacji zgodnie 

z prawdą i nie zatajaniu prawdy pod rygorem odpowiedzialności karnej z artykułu 233 

Kodeksu Karnego oraz odpowiedzialności za składanie fałszywych zeznań do zapoznania 

i podpisania. Pan Daniel Liszewski odpowiedział mu, że zapozna się i przygotuje tylko 

musi się skonsultować ze swoim prawnikiem. Przewodniczący poinformował, że tego 

oświadczenia nie otrzymał do dnia dzisiejszego.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Ryszard Gadomski powiedział, że na podstawie 

tych dokumentów, które otrzymali, tak jak mówił na wspólnej Komisji, Komisja 

Rewizyjna nie ma podstaw, żeby stwierdzić, że p. Daniel nie zamieszkuje w Bieżuniu. 

Dokumenty, na których się opierali – podpisane przez świadków wskazują, że p. Daniel 

Liszewski zamieszkuje w Bieżuniu. Dla niego dyskomfortem jest to, że nie ma 

dokumentów, które powinny być zweryfikowane z uwagi na to, że chciałby, żeby nie 

zarzucono mu niestaranności w pełnieniu swoich obowiązków. Poinformował, że 

wczoraj otrzymał pismo od p. Daniela Liszewskiego nie odpowiedział na nie, bo był 

krótki czas. Dotyczy ono dyskusji na Komisji Rewizyjnej – można powiedzieć kwestii 

takiego szumu medialnego. Uważa, że było niestosowne mocne nagłośnienie tej sprawy 

na Facebooku. On nie ma Facebooka i opiera się na opiniach osób innych. Nie ma tam, 

tak jak p. Daniel mówił wpisu, żeby się odnosił do pracy radnych. Są wpisy osób – 

sympatyków p. Daniela, którzy w bardzo negatywny sposób oceniają radnych. Dodał, że 

radni zostali nazwani „baranami”. Uważa, że jest to bardzo niesprawiedliwe, dlatego że 

praca radnych w tej kadencji postępuje właściwie, że wszyscy robią wszystko sumiennie 

zgodnie z prawem zabiegają o sprawy swoich okręgów wyborczych i ta ocena jest 

niesprawiedliwa. Mówił na Komisji p. Danielowi, że to było w ogóle niepotrzebne, bo 

Facebook ma to do siebie, że wyzwala złe emocje. Nie rozwiązuje to żadnego problemu, 

bo to nie jest kwestia, że mieszkańcy mają dać świadectwo, tylko dokumenty. Doskonale 

wiadomo, że Facebook potrafi wnieść dużo dobrego, ale też i dużo złego. 

Radny p. Piotr Karpiński stwierdził, że nigdy nie został urażony zamieszczonymi 

informacjami.  Powiedział, że mieszkańcy mówią, żeby radni wzięli się za pracę i nie 

kopali dołków pod sobą, żeby zrobić coś wspólnie. Kierowali też słowa krytyki względem 

p. przewodniczącej, że nie integruje pani rady tylko pani kopie i szuka dowodów. Trochę 

go uraziło to, ale wybaczy, że został nazwany manipulantem. 

Nastąpiły gromkie brawa. 

Radny p. Ryszard Gadomski powiedział, że p. Zygmunt Liszewski powiedział 

z przekonaniem, że wie, kto napisał to pismo i wskazał na p. Barbarę. Jeżeli nie to słowo 

użył, to przeprasza, ale cała wypowiedź wskazywała na p. Barbarę. Uważa, że jest to 

niewłaściwe. Ma przekonanie, że ona tego nie zrobiła. Ma żal do mieszkańców, którzy 

wystosowali to pismo, że nie mają odwagi cywilnej przyjść i powiedzieć – my 

podpisaliśmy i że to, co piszemy jest prawdą. Słowa, które przytacza p. Piotr trochę są 

niesprawiedliwe, bo nie wydaje mu się, żeby p. Barbara zajmowała się tylko sprawami 

p. Daniela Liszewskiego, bo zajmuje się sprawami wszystkimi. Dodał, że akurat na nią 

spadł ten obowiązek, więc musiała go wypełnić, tak samo jak i na niego, i radną p. Iwonę. 

Nie robili tego z przyjemnością, bo to nie są rzeczy przyjemne. Jest to wielka 

odpowiedzialność. Jeśli jest nałożony pewien obowiązek, to muszą go spełniać i starają 

się to robić należycie, zgodnie z sumieniem i prawdą.  
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O godz. 14:48 obrady opuściła radna p. Izabela Nadolska, powróciła o godz. 14:50. 

 

Mieszkanka Bieżunia p. H. D. powiedziała, że jest jedną z osób, która mieszka w tym 

okręgu. Dodała, że gdyby p. Damian nie opublikował na Facebook to nie wiedziałaby, że 

dziś jest sesja otwarta. Stara się, jeżeli zabiera tam głos w piśmie nie używać ostrych 

słów, ani też nie do końca oceniać. Dodała, że radny ma odpowiedzialność. Jest on 

młodym radnym i jeszcze nie do końca ma doświadczenie. Ona patrząc nie patrzy na 

krzyż, na wystrój, ale na osobę, na to, co o niej wie. Wie, kogo bronić, na kogo głosować, 

chociaż tego nie przekazuje, bo nie chce mieć wpływu na inne osoby. Są to wolne 

wybory, każdy ma wybór i decyduje. Była wychowawcą młodzieży prawie 50 lat. 

Przybliżyła, w jakich miejscach. Nadmieniła, że trzeba podać rękę. Zwróciła się do 

zebranych mówiąc, że jeżeli my – bieżuniacy nie będziemy dbali o młodsze pokolenie, 

to zostaną emeryci tak, jak na Osiedlu. Zaapelowała, żeby zadbać o to, żeby Bieżuń się 

rozwijał, a nie upadał. Konfliktami nic nie zrobimy. Weszła, dlatego, bo przeczytała 

przepis odnośnie wyborów, które się odbyły. Nadmieniła, że jest to chłopak, którego zna, 

widzi, nie powie, że codziennie, bo nie mieszka na tamtej ulicy. Pan Daniel jest tu radnym 

i wybrał nasz okręg. Jeżeli nie było zastrzeżeń do tego, żeby mógł startować, to, dlaczego 

one powstały później, czyli pisała to osoba, która nie ma odwagi się przyznać. Jeśli były 

osoby inne, „ala” taki komitet to, dlaczego się nie podpisały. Ona gdyby miała pisać to 

by się podpisała. Zaapelowała, myśli, że w imieniu wszystkich mieszkańców, a 

najbardziej w imieniu wszystkich, którzy wybrali, żeby takie rzeczy typu anonim były 

rzeczywiście rozstrzygane bardziej subtelnie, nienagłaśniane tak mocno. Życzyła 

owocnych obrad i pracy, bo pracujemy na konto własne, ale i całego społeczeństwa.  

Nastąpiły gromkie brawa. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przedstawiła treść 

uchwały, następnie przeprowadziła głosowanie. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stałego miejsca 

zamieszkania radnego Pana Daniela Liszewskiego na terenie 

Miasta i Gminy Bieżuń 

jednostka Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 11 czerwca 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 

4 Dymek Iwona ZA 

5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel ZA 

12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

14 Rogowska Barbara WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

15 Żurawski Marek ZA 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu stwierdziła, że UCHWAŁA Nr XVI/81/2025 

została podjęta, 14 radnych głosowało „za”, 1 radna „wstrzymała się”. 

O godz. 14:59 obrady opuścił: radny p. Mariusz Czarnomski, radny p. Daniel Liszewski. 

O godz. 15:00 obrady opuściła radna p. Iwona Dymek. 
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Ad pkt 8.  

Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przeprowadzonym posiedzeniu 

i kontrolach. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Ryszard Gadomski przedstawił informację 

z przeprowadzonych kontroli: w zakresie udzielanych przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Bieżuń ulg, odroczeń, umorzeń lub rozłożeń na raty spłat podatku i opłat lokalnych 

w 2023-2024 oraz kosztów dokształcania pracowników w Urzędzie Miasta i Gminy 

w Bieżuniu w latach 2019-2024 (protokoły z kontroli w załączeniu do protokołu z sesji). 

O godz. 15:03 obrady opuścił radny p. Piotr Karpiński. 

O godz. 15:03 powróciła radna p. Iwona Dymek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy są 

pytania.  

Nie było pytań.   

Ad pkt 9.  

Rozpatrzenie pism skierowanych do Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przedstawiła pisma, 

które wpłynęły do Rady Miejskiej w Bieżuniu: 

1) Pismo do wiadomości: z dnia 29.04.2025r. radnej p. Iwony Dymek w sprawie naprawy 

mostu – przepustu znajdującego się na drodze nr 460117W. 

Nakreśliła, jego treść. 

Nikt nie zabrał głosu. 

O godz. 15:07 powrócił radny p. Daniel Liszewski i radny p. Piotr Karpiński. 

O godz. 15:07 obrady opuścił radny p. Marek Żurawski. 

2) Pismo zn. spr.: ZG.033.2.2025 z dn. 29.04.2025r. z Nadleśnictwa Dwukoły – 

informacja o działalności w roku ubiegłym oraz planach na rok bieżący. 

Nakreśliła, jego treść. Poinformowała, że radnym została przesłana prezentacja i jeżeli 

sobie życzą to na najbliższą sesję -24 czerwca zaprosi przedstawicieli, aby przedstawili 

taką prezentację. 

Nikt nie zabrał głosu. 

3) Pismo znak sprawy: UCiDK 5/2025 z dn. 08.05.2025r. z Urzędu Cywilnej 

i Demokratycznej Kontroli – wezwanie do podjęcia działań zmierzających do 

wstrzymania organizowania nielegalnych wyborów na Prezydenta Rzeczypospolitej 

Polskiej, które mają się odbyć 18 maja 2025r. 

Nakreśliła, czego dotyczy. 

Nikt nie zabrał głosu. 

4) Pismo do wiadomości: wniosek z dn. 19.05.2025r. mieszkańca Bieżunia o przypisanie 

symbolu literowego MNU na całej działce nr 621/2 w obrębie Bieżuń. 

Nakreśliła, czego dotyczy. 

Nikt nie zabrał głosu. 
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5) Pismo do wiadomości: nr DZ.7234.7.2025 z dn. 20.05.2025r. Burmistrza Miasta 

i Gminy Bieżuń – odpowiedź na pismo dotyczące naprawy mostku – przepustu 

w m. Dąbrówki. 

Nakreśliła jego treść. 

Nikt nie zabrał głosu. 

6) Pismo do wiadomości: wniosek z dn. 15.05.2025r. mieszkańca Dąbrówek 

o zwiększenie możliwości zabudowy na działce nr 201 w m. Dąbrówki, rozszerzenie 

symbolu RM. 

Nakreśliła, czego dotyczy. 

Nikt nie zabrał głosu. 

7) Pismo do wiadomości: z dn. 06.06.2025r. radnej p. Joanny Bagińskiej w sprawie 

podjęcia działań w celu usunięcia zakrzewień oraz utwardzenia poboczy na drodze do 

Wieluń-Zalesie.  

Nakreśliła jego treść. 

Nikt nie zabrał głosu. 

8) Pismo do wiadomości: nr DZ.7234.8.2025 z dn. 09.06.2025r. Burmistrza Miasta 

i Gminy Bieżuń – odpowiedź na pismo dotyczące usunięcia zakrzewień oraz utwardzenia 

poboczy na drodze do Wieluń-Zalesie. 

Nakreśliła jego treść. 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad pkt 10.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie było. 

Ad pkt 11.  

Wolne wnioski i informacje. 

 Radny p. Daniel Liszewski podziękował radnym i sołtysom za wsparcie. 

Podziękował również mieszkańcom za wsparcie, bo dużo go otrzymał w ostatnich 

dwóch miesiącach.   

 Radny p. Daniel Liszewski poinformował, że w najbliższy piątek od godz. 15:30 

będzie wydawał paczki żywnościowe z Banku Żywności. Dodał, że jeżeli ktoś 

z radnych chce przyjść zobaczyć jak to wygląda, to zaprasza.    

 Radna p. Małgorzata Czerwińska zapytała o kruszywo, które zostało do jej 

miejscowości przywiezione. Dodała, że p. burmistrz powiedział, że o takie 

wnioskowali. Nadmieniła, że wnioskowali o tłuczeń, a dostali glinkę z czymś. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że on ma 

informację, że miało być kruszywo. Dodał, że w szczegółach nie uczestniczył. Ma 

informację zespoloną ile, czego było zamówione. Pani zajmująca się drogami 

miała to koordynować i przekazywać wykonawcy. Ma zestawienie z parametrami 

materiałów. Nadmienił, że szczegóły do wyjaśnienia u p. Kalkowskiej. Odnośnie 
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kosztów powiedział, że za tonę z przetargu wyszło od 120 zł do 150 zł 

w zależności od materiału.  

Radna p. Małgorzata Czerwińska odpowiedziała, że ona ma inny cennik, 174 zł 

i nie wie, za co.  

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że tak ma 

podane. Natomiast równiarka 246 zł za godz. 

Radna p. Małgorzata Czerwińska zapytała, czy istnieje możliwość zamiany tego, 

co zostało zrzucone, na to, co chcieli.  

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, żeby uwagi 

zgłaszać do p. Kalkowskiej. Dodał, że umowa nie została jeszcze rozliczona 

z wykonawcą, prace nie zostały zakończone, więc te uwagi przy podpisywaniu 

protokołu z odbioru dróg p. Kalkowska będzie spisywała. Odnosząc się do sprawy 

poruszanej na Komisjach przez radną p. Iwonę Dymek, że inwestycje tylko 

obejmują Bieżuń powiedział, że nie, tylko wskazał, jakie są możliwości, czyli 

gdzie były przetargi. To radni zdecydują, którą drogę wybrać, czy to będzie wieś, 

czy to będzie miasto. Przedstawił przykładowe szacunkowe koszty zrobienia 

dróg. 

Sołtys s. Władysławowo p. Anna Piotrowska powiedziała, że gmina Bieżuń to nie 

tylko Bieżuń, Karniszyn, Sadłowo, Sławęcin, bo są też te mniejsze wioski, o które 

też by należało troszkę zadbać. Dodała, że tak jak u niej to z funduszu sołeckiego 

są podejmowane wszystkie działania w miejscowości. Nic poza tym nie jest 

robione tylko to, co z funduszu sołeckiego.  

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że to dzięki 

radnym, że ten fundusz sołecki jest. Dodał, że jest to ponad pół miliona środków, 

o których Państwo decydujecie, o ich przeznaczeniu. Przedstawił, jak to wygląda 

w odniesieniu do budżetu gminy. Jakie są możliwości to stara się korzystać 

i składać. Nie ma też potencjału po naszej stronie, żeby z niektórych programów 

skorzystać, bo nie ma środków na wkład własny. Nakreślił, sprawę składanego 

wniosku na Karniszyn.  

 

O godz. 15:17 powrócił radny p. Mariusz Czarnomski i radny p. Marek Żurawski. 

 

Sołtys s. Kobyla Łąka p. Iwona Stryjewska zapytała, dlaczego znów Karniszyn. 

Dodała, że p. Ania tyle razy zwracała się o Mak. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że tu zarywa 

się, a na Karniszynie jest zarwany. Dodał, że sprawa na Maku nie jest 

uregulowana, bo nie jest to w naszym terenie.  

Sołtys s. Mak p. Anna Kowalkowska zapytała, co jest nieuregulowane. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że mostek 

nie jest w części gminy. 

 Sołtys s. Mak p. Anna Kowalkowska powiedziała, że mostek przechodzi przez 

gminną drogę. 
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Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że nie jest na 

drodze gminnej. Dodał, żeby to wyjaśnić z p. Kalkowską. Przedstawił, które drogi 

nie są gminne. 

O godz. 15:21 obrady opuściła radna p. Ewelina Liszewska i radna p. Małgorzata 

Czerwińska. 

Sołtys s. Mak p. Anna Kowalkowska dopytała, to czyja jest to droga. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że jak pani 

to zgłosiła, to zaraz to wyjaśniał. Uzyskał informację, że część na tym łuku nie 

jest w naszej drodze.  

Sołtys s. Mak p. Anna Kowalkowska zapytała, to na czyjej drodze to jest. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że na 

prywatnym gruncie. Dodał, że inaczej ta droga idzie.  

Sołtys s. Mak p. Anna Kowalkowska powiedziała, że teraz należałoby się 

wytyczyć do Maka całą drogę. 

 Sołtys s. Mak p. Anna Kowalkowska powiedziała, że dała do mieszkańców na 

Wykno dwa samochody „ala” tłucznia. Okazało się, że to jest coś czarnego. 

Zapytała, co to za czarne, jak za tłuczeń pieniądze poszły. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że do 

p. Kalkowskiej zgłosić i ona przejedzie się. Dodał, że on wszędzie nie dojechał. 

 Sołtys s. Mak p. Anna Kowalkowska zapytała, kiedy będą sprzątnięte gałęzie. 

Dodała, że leżą od marca.  

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że tak 

odpowiada, jaką otrzymuje informację. Powiedział, że miało być w środę. Dodał, 

że przekazuje na bieżąco. Oddzwania, nie ignoruje, a tak wychodzi, że jakby 

z kogoś kpił. Taką otrzymał informację i taką udzielił.  

O godz. 15:24 powróciła radna p. Ewelina Liszewska i radna p. Małgorzata 

Czerwińska. 

 Radny p. Ryszard Gadomski powiedział, że tak jak już było mówione wcześniej 

Karniszyn, jako jedyna droga w gminie miała uzgodnienia środowiskowe i tylko 

na nią można było złożyć wniosek o wykonanie drugiej nalewki. Dodał, że tylko, 

dlatego został on ujęty. Działania zostały podjęte jeszcze w poprzedniej kadencji 

przez burmistrza p. Szymańskiego. Nadmienił, że droga jest rozsypana i chyba 

łatwiej jest zrobić drugą nalewkę, niż później remontować całą drogę, bo wtedy 

koszt jest dużo większy. Nie wie, w czym jest problem. Tam nic do tej pory nie 

jest robione. Zaprosił, żeby przyjechać i zobaczyć. Tam nie ma przepustu, bo on 

całkowicie się zawalił. Jeśli stanie się tam tragedia, że dojdzie do jakiegoś 

wypadku, to będzie odpowiadała za to gmina. Nie widzi nic w tym dziwnego, że 

powinno to być zrobione. Rozumie, że każda wioska ma u siebie coś do zrobienia. 

Jest za tym, żeby było robione sukcesywnie tam, gdzie są największe potrzeby, 

ale nie można ciągle wytykać ten Karniszyn.  



25 
 

 Radna p. Izabela Nadolska zapytała, czy te dane o drogach, które przytaczał może 

przesłać na progreso wszystkim radnym. 

 Przewodniczący Mazowieckiej Izby Rolniczej p. Adam Witkowski powiedział, 

ze razem z radnym p. Piotrem Karpińskim uczestniczą w Komisji tzw. 

„mrozowej”. Dodał, że Komisja działa i jest ważne, żeby ci, co złożyli wnioski 

byli u siebie na plantacjach, czy w gospodarstwach. Będą jeździć jutro i pojutrze. 

Ad pkt 12.  

Zamknięcie XVI Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:28 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Bieżuniu zamknęła XVI Sesję, wypowiadając formułę „Zamykam XVI Sesję Rady 

Miejskiej w Bieżuniu”. 

Do protokołu załącza się: 

 listy obecności; 

 podjętą uchwałę; 

 projekt uchwały w sprawie ustalenia stałego miejsca zamieszkania radnego Pana 

Daniela Liszewskiego na terenie Miasta i Gminy Bieżuń; 

 kserokopię pisma nr WP-P.40.14.2025 z dn. 09.05.2025r. Wojewody 

Mazowieckiego; 

 pismo nr ORM.0012.6.3.2025 z dn. 06.06.2025r. Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bieżuniu; 

 kserokopię pisma nr USCiSO.5010.4.1.2025 z dn. 09.06.2025r. Burmistrza Miasta 

i Gminy Bieżuń; 

 kserokopię pisma nr ORM.0012.6.3.2025 z dn. 23.05.2025r. Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bieżuniu; 

 kserokopię pisma z dnia 29.04.2025r. radnej p. Iwony Dymek; 

 kserokopię pisma zn. spr.: ZG.033.2.2025 z dn. 29.04.2025r. z Nadleśnictwa 

Dwukoły; 

 kserokopię pisma znak sprawy: UCiDK 5/2025 z dn. 08.05.2025r. z Urzędu 

Cywilnej i Demokratycznej Kontroli; 

 kserokopię pisma z dn. 19.05.2025r. mieszkańca Bieżunia; 

 kserokopię pisma nr DZ.7234.7.2025 z dn. 20.05.2025r. Burmistrza Miasta i Gminy 

Bieżuń; 

 kserokopię pisma z dn. 15.05.2025r. mieszkańca Dąbrówek; 

 kserokopię pisma z dn. 06.06.2025r. radnej p. Joanny Bagińskiej; 

 kserokopię pisma nr DZ.7234.8.2025 z dn. 09.06.2025r. Burmistrza Miasta i Gminy 

Bieżuń. 

 

Protokołowała: 

Izabela Sztybor                                                     Przewodnicząca Rady Miejskiej  

                                                                                                w Bieżuniu 

                                                                                   /-/ mgr Barbara Rogowska 


